

Date :

التاريخ : 25 يونيو 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Further to the two disclosures dated 8/1/2023 and 9/1/2023 and as a result of the issuance of a judicial order from the execution judge in the Sultanate of Oman to transfer ownership of property No. 223 to the company as a deduction from indebtedness, please note that the transfer of the property has now been completed and a title deed has been issued by the Ministry of Housing and urban planning in the Sultanate of Oman.

الحاقاً للإفصاحين المؤرخين في 2023/1/8 و 2023/1/9 ، ونتيجة لصدور أمر قضائي من قاضي التنفيذ بسلطنة عُمان بنقل ملكية العقار رقم 223 إلى الشركة خصماً من المديونية ، يرجى العلم بأنه قد تم الانتهاء حالياً من نقل العقار وصدور سند ملكية من وزارة الاسكان والتخطيط العمراني في سلطنة عُمان.

By completing the required procedures, it has become an asset of the company, and the financial impact as a result of this is that the company's assets will increase by the value of the property by an amount of 4,500,000 Omani Riyals, which is equivalent to KD 3,593,565 and the company's profits will increase by the same value.

وباستيفاء الإجراءات المطلوبة أصبح أصل من أصول الشركة وأن الأثر المالي نتيجة هذا أن تزيد أصول الشركة بقيمة العقار بمبلغ 4,500,000 ريال عُماني أي ما يعادل 3,593,565 دينار كويتي وأن تزيد أرباح الشركة بنفس القيمة.

As such, the financial impact will appear in the second quarter of 2023

هذا ، وسوف يظهر الأثر المالي في الربع الثاني من عام 2023 .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،